

## Referat

Ordinært møde i Systemforum

Tid og sted: 12.00 – 15.00 den 21. juni 2023 på TEAMS

### Deltagere:

Reno Aagaard Lindberg, Silkeborg (Formand)  
 Dorte Haar, Sønderborg  
 Ole Brask, Roskilde  
 Morten Romanow Bøgemose, SDFE  
 Ingrid Østerberg Mohr, SDFE  
 Ivan Laursen Johannessen, SDFE  
 Morten Karshøj, SDFE  
 Anders Esgaard Christensen, SDFE (Fællessekretariat, referent)

### Afbud:

	<i>Emne</i>	<i>Tid</i>	<i>Formål</i>	<i>Beslutning og Handling</i>
1.	<b>Godkendelse af dagsorden</b>	2		
2.	<b>Referat fra sidst</b> <b>Bilag 1 (gennemgås i morgen)</b>	10	Bemærkninger/opfølgning til referatet. Bemærk at referatet har ikke været udsendt men vi løber det igennem på mødet.  v/Reno	Ingen bemærkninger til referatet.
3.	<b>Driftsmøder Se de seneste rapporter i mappen "driftsgruppen" den [indsæt DATO]</b>	10	Kort gennemgang af seneste møde v/Reno	To faktor godkendelse er indført hos DMP og det giver problemer for nogle brugere, som oplever at blive smidt systemet. Der er også andre systemer der driller.  Leverandøren undersøger, hvad problemet er. Måske er der mulighed for at rulle tilbage på release eller to faktor godkendelse.

	<i>Emne</i>	<i>Tid</i>	<i>Formål</i>	<i>Beslutning og Handling</i>
				Det er også nogle af baggrundskortene i GeoDK der ikke performer optimalt og det undersøger leverandøren ligeledes.
4.	<b>Gennemgang af release 1.25 i GitHub</b>		Vi gennemgår listen i GitHub. Log ind og se issues her: <a href="https://github.com/GeoDanmark/geodk-request/issues">https://github.com/GeoDanmark/geodk-request/issues</a> v/Reno	Listen blev gennemgået og ajourført.
5.	<b>Emner til nyhed efter møde</b>	3	Vi skal lave en nyhed efter hvert møde og drøfter her de vigtigste emner at have med.	Der orienteres om dette møde i en samlet nyhed for dette og sidste møde.
6.	<b>Evt.</b>			